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Utvärdering av deltagande på distans vid nämndsmöten 
 
Landstingsfullmäktige beslutade den 28 april 2015, § 54, att nämndsledamöter i 
samverkansnämnden, nämnderna för folkhälsa och primärvård, folkhög-
skolestyrelsen samt kostnämnderna i Skellefteå och Lycksele, tilläts delta på distans 
under en försöksperiod under 2015.  
 
Någon utvärdering blev inte gjord under 2016, då viss teknisk problematik fördröjde 
starten samt bidrog till att nyttjandegraden inte blev så stor. Inför ett eventuellt 
permanentande av försöket görs nu en utvärdering av hur ledamöternas deltagande 
på distans har fungerat. Vi vill därför ha er synpunkter på följande områden; 
 

1. Hur ofta har möjligheten nyttjats?  
 

2. Hur har sammanträdestekniska faktorer såsom ev sekretess, ersättares 
inträde mm fungerat? 

 
3. Kan någon ekonomisk vinning i form av minskade resekostnader påvisas?  

 
4. Hur har tekniken fungerat? Några störningar? 

 
5. Har distansdeltagande haft påverkan på informella kontakter och 

åsiktsutbyten? 
 

6. Övriga synpunkter  
 
 
 
 


